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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem ingyenes az M86-os Szombathely és Vát 
közötti szakasza?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Magyarországon  több  autópályának  és  gyorsforgalmi  útnak  vannak  olyan  szakaszai,  melyek
ingyenesek a helyben élők számára: az M0-ás meghatározott részein, a kaposvári, a miskolci észak-
déli  elkerülőn,  az  M9-es  szekszárdi  szakaszán  nem  kell  fizetniük  a  környéken  élőknek.  Ezek
általában 10-12 kilométeres vagy hosszabb szakaszok.
Szombathelyen  és  környékén  régóta  igény  lenne  egy  hasonló  megoldásra:  a  várost  Győrrel
összekötő M86-os mellett a helyi forgalom a régi 86-os főúton zajlik. Ez Zanat városrész főutcáján
halad át, így komoly terhelést jelent az ott élők számára. Az elmúlt években több ígéret hangzott el,
hogy emiatt  az  M86-os Szombathely és Vát közötti  szakasza ingyenes lesz.  Még konszenzusos
(kormánypárti-ellenzéki)  közgyűlési  határozat  is  született  az  ügyben,  azonban  sem  az  akkori
kormánypárti városvezetés, sem a térség képviselője nem lépett érdemben az ügyben. A nagy helyi
forgalom okozta problémák továbbra is sújtják a Zanaton élőket. Különféle javaslatok születettek,
azonban  az  igazi  megoldást  –  amit  egyébként  a  korábbi  kormánypárti,  városi  képviselők  is
támogattak – az jelentené, ha az M86-os Szombathely és a sárvári leágazó közötti, 13 kilométeres
szakasza ingyenes lenne.
 
A fentiekre tekintettel  kérdezem Miniszter Úrtól,  hogy miért  büntetik az itt  élőket,  amikor más
települések környékén élők ingyenesen használhatják az ottani autóutakat és gyorsforgalmi utakat?
Miért maradnak ki ebből a lehetőségből a szombathelyiek, a zanatiak, a nemesbődiek, a vátiak és a
sárváriak?
 



 
Várom érdemi válaszát!
 
Tisztelettel,
 
Balassa Péter
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